
 

 

 

 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  

Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

ATTĪSTĪBAS LIETU KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2023.gada 17.maijā               Nr.4 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 

Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 

Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts 

 

Sēdi vada:   Vilmārs Vesingi – Attīstības lietu komitejas priekšsēdētājs 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 

 
Sēdē piedalās:  
deputāti:  Vents Armands Krauklis – Attīstības lietu komitejas priekšsēdētāja vietnieks 

Unda Ozoliņa – Attīstības lietu komitejas locekle (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Agnis Birkavs – Attīstības lietu komitejas loceklis  
Viesturs Zariņš – Attīstības lietu komitejas loceklis  

Kristaps Sula – Attīstības lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
 

Sēdē nepiedalās: Agris Krastiņš – Attīstības lietu komitejas loceklis  

 
Sēdē piedalās:  Guntis Albergs – pašvaldības domes deputāts 

Aigars Roga – pašvaldības domes deputāts 
Gita Avote – pašvaldības domes deputāte (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja  
Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja 

Gunta Smane – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītāja vietniece 
Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs 
Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības 
jautājumos 
Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagastu pārvalžu vadītājs (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Māra Zeltiņa – Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 

Ināra Lazdiņa – Valkas novada pašvaldības kooperācijas speciāliste 
Andra Everte – Priekšsēdētāja sekretariāta sekretāre (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

 
Darba kārtība: 

1. Par apmācību darbā ar DVS “Lietvaris” 
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2. Par KKS “Ziemeļvidzeme” darbības pārskatu 
3. Par elektroauto uzlādes infrastruktūras izveidi Valkas novadā 
4. Par tālāko zemes vienību Meža ielā 1 un Meža ielā 3, Valkā, izmantošanu 
5. Par ielūgumu uz Eiropas pārrobežu pilsētu sanāksmi 

 
Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 6 deputāti (V.Vesingi, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, A.Birkavs, 

V.Zariņš, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Attīstības lietu 
komitejas sēdes Nr.4 darba kārtību. 

 
 

1.§ 
Par apmācību darbā ar DVS "Lietvaris" 

_______________________________________________________ 
(A.Roga)  

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, A.Roga. 
Debatē: V.Vesingi, I.Grandava, U.Ozoliņa, G.Albergs, I.Bērziņa, G.Smane, V.Vilguts. 
A.Roga informē par veikto darbinieku aptauju saistībā ar dokumentu pārvaldības sistēmu “Lietvaris” un 
konstatē, ka daļa darbinieku vēlētos uzlabot savas zināšanas, un vismaz 2/3 no aptaujātajiem izvēlētos 
apmācību ar ZOOM palīdzību, un otrs ierosinājums būtu – noteikt programmas viszinošāko personu un šī 
persona būtu kā kontaktpersona visiem darbiniekiem, kam būtu nepieciešama palīdzība programmas 
apguvē un iespējams varētu veikt arī apmācības. 
Uzstājas I.Grandava un paskaidro, ka, viņasprāt, viens cilvēks, kurš varētu zināt visu, noteikti nav 
iespējams, jo katrai nodaļai un iestādei ir sava specifika, darbojoties ar “Lietvari”. Turpinot izklāsta savas 
nodaļas pieredzi darbā ar “Lietvari”, kā arī informē par izmaksām, kas varētu rasties, ja tiktu organizētas 
apmācības, ko nodrošinātu ZZDats. 
U.Ozoliņa ierosina reizi nedēļā satikties ZOOMā visiem tiem, kuri strādā konkrētajā jomā, un pārrunāt 
lietas, kas nav īsti skaidras, bet rīkot apmācības visiem – atzīst par neefektīvu risinājumu. Bez tam, 
I.Grandava piebilst, ka “Lietvarī” ir pieejamas arī skaidrojošās instrukcijas. 
V.Vesingi izsaka savu viedokli, un atzīst, ka nekad nevienā organizācijā, kas strādā ar līdzīgām sistēmām, 
nav tāda viena cilvēka, kurš pārzinātu visas specifiskās nianses, bet ir persona, kura atbild par lietotāju 
administrēšanu un lietotāju tiesību administrēšanu, un tas mūsu pašvaldībā ir sekretariāts. Atbalsta 
ierosinājumu, ka darbinieki apmainās ar informāciju un tādā veidā tiek uzlabota sistēmas apguve, bet 
gadījumos, ja ir pilnībā neskaidrs jautājums, tad varētu vērsties pie ZZDats konsultantiem, kas jau būtu 
maksas pakalpojums. Aicina jaunos speciālistus apmācīt pašiem. Piebilst, ka sekretariāts varētu būt tas, 
kas organizētu vienotas pieejas “Lietvarī” ieviešanai, organizējot sanāksmes noteiktām darbinieku grupām. 
G.Albergs aicina pilnībā pāriet uz elektronisko dokumentu apriti, nosakot termiņu, cik ilgā laikā tas tiktu 
ieviests. 
U.Ozoliņa uzskata, ka vajadzētu noteikt vienu atbildīgo personu, kura uzņemtos rūpes par to, lai visi būtu 
apguvuši pamatiemaņas, darbojoties ar sistēmu, un šis varētu būt izpilddirektora pirmais uzdevums, 
kontrolējot šāda procesa ieviešanu. 
V.Vilguts izsaka viedokli no savas pieredzes, proti, ja vadības līmenī nav ieinteresētība strādāt ar 
dokumentu aprites sistēmu, tad arī darbinieki īsti nav motivēti to darīt. V.Vesingi piekrīt, ka visam jāsākas 
vadības līmenī.  
A.Everte izsaka savu viedokli un uzskata, ka apmācības jāveido pa struktūrvienībām vai nodaļām. 
V.A.Krauklis piekrīt iepriekš teiktajam un ierosina vismaz reizi nedēļā veidot grupas, kuras varētu apmācīt 
Priekšsēdētāja sekretariāta sekretāre A.Everte. 
 
Attīstības lietu komiteja uzdod Priekšsēdētāja sekretariātam uzņemties atbildību par darbinieku apmācību 
ar dokumentu aprites sistēmu “Lietvaris” un sniegt atbalstu neskaidro jautājumu risināšanā. 

 

  
2.§ 

Par KKS “Ziemeļvidzeme” darbības pārskatu 

___________________________________________________________________________ 
(I.Lazdiņa) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Vesingi, I.Lazdiņa. 
Debatē: V.Vesingi, V.A.Krauklis, A.Birkavs. 
I.Lazdiņa informē par krājaizdevumu sabiedrības būtību, darbību un iepriekšējā gada statistiku. Papildina 
ar informāciju, kādiem mērķiem visbiežāk tiek ņemti kredīti un, kādos gadījumos kredīti tiek atteikti. Turpinot 
sniedz atbildes uz visiem V.Vesingi iesniegumā minētajiem jautājumiem par krājsabiedrības darbību. 
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V.A.Krauklis atgādina, ka I.Lazdiņa šo darbu veic par 0,2 slodzi un jāsaka paldies viņai, jo entuziastiski 
dara šo darbu par simbolisku samaksu. I.Lazdiņa paziņo, ka gatavojas pamest šo darbu. 
Notiek diskusija. 
A.Birkavs jautā par kredīta galvojumu, uz ko I.Lazdiņa atbild, ka to dara pats kredīta ņēmējs.  
V.Vesingi jautā par sadarbību ar citām Latvijas krājsabiedrībām. 
 
Deputāts V.Zariņš iziet no sēžu zāles pulksten 11:00. 
 
Notiek diskusija par krājaizdevuma sabiedrību asociācijas atbalstu.  
U.Ozoliņa publiski aicina I.Lazdiņu pārdomāt un nepamest šo darbu, kam pievienojas arī V.A.Krauklis. 
 
Attīstības lietu komitejas locekļi I.Lazdiņas sniegto informāciju pieņēma zināšanai. 

 
 

3.§ 
Par elektroauto uzlādes infrastruktūras izveidi Valkas novadā 

___________________________________________________________________________ 
(G.Smane) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, G.Smane. 
Debatē: V.Vesingi, V.A.Krauklis, A.Birkavs, G.Albergs. 
G.Smane papildina, ka ir uzsākta aktīva sadarbība ar SIA “Sadales tīkli”, kas ievieš Eiropas atveseļošanas 

fonda atbalstītu projektu par elektroauto infrastruktūras izveidi. Šobrīd ir saskaņotas 11 vietas mūsu 

novadā, kur varētu būt uzlādes stacijas. SIA “Sadales tīkli” ir izsludinājuši iepirkumu un nodrošinās tikai 

pieslēgumu, bet pašvaldībai būs jāizsludina nomas tiesības uz iesniegumā minētajām vietām.  

G.Albergs izsaka atbalstu šādai iniciatīvai. 

A.Birkavs interesējas par atšķirīgo jaudu uzlādes vietās. 

 

Attīstības lietu komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 

 
 

4.§ 
Par tālāko zemes vienību Meža ielā 1 un Meža ielā 3, Valkā, izmantošanu 

___________________________________________________________________________ 
(L.Engere) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, L.Engere. 
Debatē: V.Vesingi, V.A.Krauklis. 
L.Engere ierosina saglabāt pašvaldības vajadzībām zemes vienību Meža ielā 1, un nenodot to 
atsavināšanai, jo pašvaldībai nav vairs daudz palikušas brīvās zemes, bet blakus esošo zemes platību 
Meža ielā 3, Valkā, varētu nodod atsavināšanai, bet, noskaidrojot uzņēmēja darbības specifiku un ņemot 
vērā dzīvojamo māju tuvumu, ierosina tomēr nenodot atsavināšanai arī šo zemes vienību. Informē, ka ir 
brīvas zemes platības Varoņu ielā, Valkā. 
V.Vesingi uzskata, ka šim uzņēmējam vajadzētu piedāvāt piemērotu vietu no pašvaldības īpašumā 
esošajām brīvajām platībām, vai arī varētu ieteikt vērsties pie privātajiem zemes īpašniekiem ar šādu 
piedāvājumu. 
V.A.Krauklis piekrīt iepriekš teiktajam un ierosina, atsakot uzņēmējam, sniegt vienlaicīgi piedāvājumu par 
citām zemes platībām. 
V.Vesingi aicina balsot, virzot jautājumu izskatīšanai domes sēdē.  
Deputāts V.Zariņš balsošanā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 5 deputāti (V.Vesingi, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, A.Birkavs, K.Sula), PRET –  nav, ATTURAS – nav, 
Attīstības lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atteikt zemes vienības Meža ielā 1, Valkā, atsavināšanu, piedāvājot uzņēmējam citas pašvaldības 
zemes vienības. 

2. Uzdot L.Engerei sagatavot lēmuma projektu izskatīšanai domes sēdē. 
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5.§ 

Par ielūgumu uz Eiropas pārrobežu pilsētu sanāksmi 

___________________________________________________________________________ 
(V.Vesingi) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Vesingi. 
Debatē: V.Vesingi, U.Ozoliņa, G.Smane, A.Birkavs. 
V.Vesingi izsaka savu viedokli un atbalsta to, ka noteikti šo pasākumu vajadzētu apmeklēt un piebilst, ka 
atbilde jāsniedz līdz š.g.1.jūnijam. 
U.Ozoliņa papildina, ka šis ir pasākums, kas, tādām pašvaldībām, kā mūsu, dod iespēju piesaistīt līdzekļus 
un uzskata, ka noteikti kādam no pašvaldības būtu jābrauc. 
 
Deputāts V.Zariņš atgriežas sēžu zālē pulksten 11:24. 
Deputāts V.A.Krauklis iziet no sēžu zāles pulksten 11:27. 
Deputāte U.Ozoliņa pamet ZOOM tiešsaistes platformu pulksten 11:28.  
 
V.Vesingi izsaka variantus, kurš varētu doties šajā braucienā. 
G.Albergs izsaka viedokli, ka, viņaprāt, būtu jābrauc deputātam V.Vesingi un vēl diviem darbiniekiem. 
V.Vesingi aicina balsot, virzot jautājumu izskatīšanai domes sēdē.  
Deputāti V.A.Krauklis un U.Ozoliņa balsošanā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 4 deputāti (V.Vesingi, A.Birkavs, V.Zariņš, K.Sula), PRET –  nav, ATTURAS – nav, 
Attīstības lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Konceptuāli atbalstīt braucienu uz Goricu (Itālija), deleģējot 3 (trīs) pašvaldības pārstāvjus. 
2. Uzdot Personāla nodaļas vadītājai sagatavot lēmuma projektu uz domes sēdi. 

 
 
Sēde slēgta pulksten 11:40 
 
Sēdes vadītājs        Vilmārs Vesingi 
 
 
Protokolēja        Ilva Asejeva 
 
 
       
 


